
 

 

Inkommit via e-post 30 september 
 
Hej! 
 
Som läget är nu med helt indragen busstrafik under helgen är det katastrof för oss som inte har bil. Vi 
har absolut ingen möjlighet att ta oss till och från Torekov, eller resten av Bjäre för den delen efter 
Båstad och Förslöv, under helgen. Alla har inte bil. 
 
Detta måste ändras. Färre bussar, mindre bussar eller anropstrafik, vilken annan lösning som helst, 
men att dra in busstrafiken helt är ett enkelt sätt att strypa en liten ort.  
 


